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Møtereferat 
 
Deltakere:       
Geir Inge Sivertsen, Hallfrid Kristoffersen, Agnes Omdal, Anne Tyldum, Berit Torgersen, 
Einar Fagerheim, Gro Harestad, Mariell Klungtveit, Rigmor Lilleland, Unni Høibo, 
Wenche Drengstig 
 
Forfall:  
 
Kopimottakere:  
Kari Helene Bjo Reinås, Marit Halonen Christiansen 
 
Møteleder: Geir Inge Sivertsen 
Møtedato:  24.09.2024 
Klokkeslett: 1500-1800 
Møtenr: 06/24 
Møtested: Gløden 
Arkivref: 2024/810 -  97640/2024  

  

 

Møtereferat fra Brukerutvalget 24.09.2024 
 

Saksnr Emne  Ansvarlig 
44/24 Godkjenning av innkalling og referat fra møte 27.08.2024 

Innkalling og referat godkjent.  
 

 

   
45/24 Presentasjon av Tolketjenesten på SUS 

v/tolkekoordinator Josiane Merrer 
Presentasjonen vedlagt 

 

   
46/24 Status budsjett Brukerutvalget 2025 v/Siri Dalsrud, 

Økonomisjef 
Presentasjon vedlagt.  
 
Enkelte i Brukerutvalget etterlyser lønnslipp på 
honorarutbetaling. Dette sjekkes opp med 
lønningsavdelingen. 

 

   
47/24 Vedlikeholdsrutiner av Universell utforming Våland  

v/Oskar Moen, Avd.sjef, Driftsservice.  
 
SUS har et veldig godt meldesystem der feil og mangler kan 
meldes via aktuell avdeling. Avd. for driftsservice mottar 
meldingene og utbedrer feil og mangler fortløpende.  
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Avdelingene og postene har selv ansvaret for at det ikke 
plasseres fremmedelementer på toalettene slik at det blir 
ufremkommelig for brukerne.  
 
 Det har også vært tatt opp tidligere at informasjonsskjermene 
er plassert for høyt oppe og at det vanskelig å lese hva som 
står. Oskar Moen oppfordrer til å melde dette via 
servicebestilling.  
 
Det er ønskelig at Brukerutvalget sender en henstilling om at 
det tas en inspeksjonsrunde for å se på universell utforming 
på Våland.  
 

   
48/24 Gjennomgang av styresakene   

Styresakene blir tilgjengelig for Brukerutvalget en uke før 
styremøte.   

 

   
49/24 Oppfølging av intern revisjon Brukermedvirkning – 

rapport 
Arbeidsgruppen har lagt frem rapporten i KVAPS med forslag 
til videre arbeid.  
 
Tilbakemelding fra  KVAPS var at gruppen må jobbe videre 
med bl.a.:  

• Overordnet prosedyre for brukermedvirkning.  
• Det er ikke rom for å nedsette flere arbeidsgrupper i 

perioden frem til flytting til nytt sykehus. 
Arbeidsgruppen konkretiserer forslag til videre arbeid i sak til 
LG  
 
Geir Inge har i ettekant av KVAPS hatt møte med Adm.dir, og 
iflg. Adm.dir har arbeidsgruppen fått for lite støtte underveis i 
arbeidet. Adm.dir ønsker at saken tas opp i ledergruppen der 
man kan diskutere hvordan dette skal innføres og hvordan en 
skal gå frem.  
 
 

Kari Helene  
Geir Inge 

   
50/24 Styringsdokumentet – ref. vedlegg til innkallingen.  

Adm.dir. ønsker at Brukerutvalget  kommenterer på 
styringsdokumentet.  
De som ønsker å kommentere kan sende dette skriftlig  til 
Karin senest en uke før neste møte.  

 

   
 Eventuelt 

• Leder av Brukerutvalget har mottatt henvendelse fra 
pårørende ang.  brev som har kommet bort i posten – 
saken er håndtert.  
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• Kari Helene informerte om høringsbrev 
Nasjonal veileder for prioriteringer i kommunale helse-
 og omsorgstjenester 
 
 

 
 
 
Aktivitet blant medlemmene siden forrige møte:  
 
Geir Inge har deltatt i prosjekt Tele Ambuss som er et veldig 
aktivt og bra prosjekt.  
Han har deltatt på Helsefellesskapskonferansen «Nå skal de 
gamle hjem»,   som ble arrangert av Helsefellesskapet Sør-
Rogaland ved FSU. Det ble holdt en SUS debatt i etterkant av 
konferansen, denne ligger ute på nett.   
 
 SUS debatt: Hvem skal ta vare på oss når vi blir gamle og 
skrøpelige? - Helse Stavanger HF (helse-stavanger.no) 
 
 
Gro informerer om prosjektene hun har deltatt i innen Psykisk 
helsevern voksne.  
 
Kari Helene informerer om at  Helsefellesskap Sør Rogaland 
har fått ca 10 mill i Rekrutterings- og samhandlingstilskudd til 
prosjekter som fremmer rekrutteringog god bruk av personell 
på tvers av nivåene, og særlig prioritert er tiltak og områder 
som kan få ned ventetidene i sykehusDette skal opp i oktober i 
SSU, vårt helsefellesskap kan søke om å få tilskudd her.  
Dette kan spilles inn via tjenestemodellgruppene.  
 
Hallfrid har deltatt i FSU, og refererer sak om osteoporose.  
 
Wenche og Anne har blitt med i et prosjekt som omhandler 
grunnleggende sykepleie på sengepostene på SUS.  
 
Rigmor har deltatt i ernæringskomiteen og prosjekt ang. 
palliasjon.  
 
Anne: Ungdomsrådet har fått et nytt medlem med erfaring fra 
HABU. Har hatt litt utskiftinger av medlemmer, det har vært 
vanskelig å finne engasjerte ungdommer.  LMS skal delta på 
neste møte.  
 
Einar og Gro har deltatt i møte i prosjektgruppe ang. overgrep.  
 
 
 
 

https://www.helse-stavanger.no/om-oss/nyheter/sus-debatt-hvem-skal-ta-vare-pa-oss-nar-vi-blir-gamle-og-skropelige/
https://www.helse-stavanger.no/om-oss/nyheter/sus-debatt-hvem-skal-ta-vare-pa-oss-nar-vi-blir-gamle-og-skropelige/
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Karin Irene Eide 
referent 
 


